
1 
 

Z Á P I S N I C A   
zo zasadnutia Bytovej, sociálnej a zdravotníckej komisie  

dňa 24.01.2018 
 

 

 

 

Prítomní:  Mgr. Mária Todáková, predsedníčka komisie 

   Ing. Vladislav Kočan, člen komisie 

  Ing. Peter Fedorko, člen komisie 

  Ing. Daniela Galandová, člen komisie 

  Mgr. Miroslava Špitaliková, garantka komisie 

  Mgr. Martina Aľušíková, referent odd. soc. vecí a rodiny  

 

Ospravedlnení: Mgr. Erik Cap, podpredseda komisie  

  Jana Handrová, člen komisie 

   

    

     

     

 

 

Program zasadnutia BSZ komisie: 

 

1. Otvorenie BSZ komisie 

2. Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a poskytnutie 

nevyhnutnej okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi   

3. Kontrola odporúčaní z predošlého zasadnutia BSZ komisie        

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1:  Otvorenie 

 

 Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka BSZ komisie Mgr. Mária 

Todáková. V úvode privítala prítomných členov komisie a predstavila program zasadnutia.  
 

K bodu č. 2:  
Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a poskytnutie nevyhnutnej 

okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi 

 

  

 V súlade s VZN mesta Snina č. 123/2014 o nakladaní s finančnými prostriedkami 

v sociálnej oblasti boli na zasadnutí BSZ komisie prejednané nasledujúce žiadosti občanov 

mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky (ďalej len „JD“) a nevyhnutnej okamžitej 

pomoci občanovi v náhlej núdzi (ďalej len „NOP“).  

K uvedenému bodu poskytla komentár Mgr. Martina Aľušíková, referentka oddelenia 

sociálnych vecí a rodiny.  



2 
 

 

2. 1) KRUPOVÁ Mária, Kollárova 1266/28, Snina – žiadosť o JD 

Stanovisko členov BSZ komisie: jednohlasne odporúčajú priznať JD v sume 65.- Eur. 

 

Uznesenie č. BSZ/01/66: 

Za uznesenie hlasovali všetci prítomní členovia nasledovne: 

Za: 4 členovia    Proti: 0 členov   Zdržal sa: 0 členov 

Uznesenie bolo prijaté jednohlasne. 

 

2. 2) DUDY KOŤOVÁ Nikola, Jesenského 1645/9, Snina – žiadosť o NOP  
Stanovisko členov BSZ komisie: odporúčajú priznať NOP v výške 200.- Eur na úhradu 

faktúry za pohreb.  

 

Uznesenie č. BSZ/01/67: 
Za uznesenie hlasovali všetci prítomní členovia nasledovne: 

Za: 4 členovia    Proti: 0 členov   Zdržal sa: 0 členov 

Uznesenie bolo prijaté jednohlasne. 

 

2. 3) KEŠEĽOVÁ Silvia, Študentská 1468/31, Snina – žiadosť o NOP  
Stanovisko členov BSZ komisie: odporúčajú priznať NOP v sume 150.- Eur.  

 

Uznesenie č. BSZ/01/68: 
Za uznesenie hlasovali všetci prítomní členovia nasledovne: 

Za: 3 členovia    Proti: 0 člen   Zdržal sa: 1 člen 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. 4) PĚČEKOVÁ Jana, Komenského 2653/3, Snina – žiadosť o NOP  
Stanovisko členov BSZ komisie: odporúčajú priznať NOP v sume 330.- Eur.  

 

Uznesenie č. BSZ/01/69: 
Za uznesenie hlasovali všetci prítomní členovia nasledovne: 

Za: 4 členovia    Proti: 0 členov   Zdržal sa: 0 členov 

Uznesenie bolo prijaté jednohlasne. 

 

2. 5) MALINIČ Ján, Mesto Snina – žiadosť o NOP  
Stanovisko členov BSZ komisie: odporúčajú priznať NOP v sume 330.- Eur, na úhradu 

pobytu v zariadení opatrovateľskej služby POLONINY n. o.  

 

Uznesenie č. BSZ/01/70: 
Za uznesenie hlasovali všetci prítomní členovia nasledovne: 

Za: 4 členovia    Proti: 0 členov   Zdržal sa: 0 členov 

Uznesenie bolo prijaté jednohlasne. 

 

K bodu č. 3:  

Kontrola odporúčaní z predošlého zasadnutia komisie 

 

 Z predošlého zasadnutia BSZ komisie nevyplynuli žiadne odporúčania ani úlohy.  
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K bodu č. 4:   

Diskusia 

 

4. 1) V diskusii sa členovia vyjadrili k predkladaným žiadostiam.  

  

4. 2) Pani predsedníčka predniesla prítomným členom problematiku hracích automatov 

v meste Snina. Dostáva podnety od občanov, v ktorých ju žiadajú, aby sa mestskí poslanci 

touto problematikou začali zaoberať, pretože hracie automaty obrali mnoho rodín v Snine 

o pokoj a majetok. Gamblerstvo sa dotýka najmä sociálne slabších rodín v meste, ktoré sa 

kvôli hracím automatom a závislosti niektorého člena rodiny dostávajú do dlhov, ktoré 

nedokážu splácať. Členovia BSZ komisie navrhujú, aby sa táto vážna problematika hracích 

automatov na území mesta Snina zažala riešiť. Z tejto diskusie vyplynuli nasledujúce úlohy.  

 

Úloha č. 1:  

Zistiť, aký je príjem z hracích automatov pre mesto Snina za obdobie uplynulých troch rokov.  

Úloha č. 2:  

Zmapovať skúseností z iných miest, kde sa podarilo prevádzku hracích automatov zakázať.         

      

K bodu č.5:  

Záver 

 

V závere predsedníčka komisie poďakovala prítomným za ich účasť.  

 

 

 

 

 

 V Snine dňa 26.01.2018             

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Špitaliková  
 

Mgr. Mária Todáková 

predsedníčka BSZ komisie 

 


